
PROTOKÓŁ Nr I/2010  
 
 
z I sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 2 grudnia 2010 roku. 
 
 
Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej o godzinie 1000 , zakończyła się o 
godzinie 1055.  
Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji brało udział 15, co stanowi 100%. 
W sesji wzięło udział 5 pracowników urzędu gminy oraz 4 osoby zainteresowane obradami. 
 
Listy obecności w załączeniu. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad I sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze radnego. 
3. Złożenie ślubowania przez radnych. 
4. Stwierdzenie quorum. 
5. Powołanie komisji skrutacyjnej. 
6. Wybór przewodniczącego Rady gminy – podjęcie uchwały. 
7. Wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy – podjęcie uchwały. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 
 
Ad. 1 
Otwarcie obrad I sesji Rady gminy Zławieś Wielka. 
 
 
I sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzyła pni Helena Przekwas – najstarsza wiekiem 
radna. 
Poprosiła o powstanie do hymnu. 
 
Hymn. 
 
Po hymnie powitała radnych, pracowników urzędu, przybyłych gości oraz osoby 
zainteresowane obradami. 
Odczytała proponowany porządek obrad. 
 
Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag. 
 
 
Ad. 2. 
Wr ęczenie zaświadczeń o wyborze radnego. 
 
 
Pan Józef Pokorowski – przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej  złożył gratulacje 
nowo wybranym radnym. 
Według kolejności alfabetycznej wręczał radnym zaświadczenia o wyborze na radnego 
życząc każdemu z osobna samych sukcesów. 
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Ad. 3 
Złożenie ślubowania przez radnych. 
 
 
Pani Helena Przekwas prowadząca obrady odczytała art. 23a ustawy o samorządzie gminnym 
do toczący ślubowania radnych. 
Wywołała kolejno radnych: 

1. Damrata Bogdana – odpowiedział ślubuję, 
2. Dudzica Jerzego – odpowiedział ślubuję, 
3. Rezmer Katarzynę – odpowiedziała ślubuję, 
4. Pawlikowskiego Piotra – odpowiedział ślubuję tak mi dopomóż Bóg, 
5. Balicką Teresę – odpowiedziała tak mi dopomóż Bóg, 
6. Pawłowskiego Bogdana – odpowiedział ślubuję tam mi dopomóż Bóg, 
7. Kędzierskiego Marcina – odpowiedział ślubuję tak mi dopomóż Bóg, 
8. Karczewskiego Jarosława – odpowiedział ślubuję tak mi dopomóż Bóg, 
9. Trzybińskiego Mirosława – odpowiedział ślubuję tak mi dopomóż Bóg, 
10. Borzęckiego Roberta – odpowiedział ślubuję tak mi dopomóż Bóg, 
11. Kutnik Małgorzatę – odpowiedziała ślubuję tak mi dopomóż Bóg, 
12. Lizaka Henryka – odpowiedział ślubuję tak mi dopomóż Bóg, 
13. Pyzika Andrzeja – odpowiedział ślubuję, 
14. Raka Krzysztofa – odpowiedział ślubuję, 
15. Helena Przekwas powiedziała ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 

 
 
Ad.4 
Stwierdzenie quorum. 
 
Prowadząca sesję na podstawie listy obecności stwierdziła, że jest wystarczająca liczba 
radnych do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
 
Ad. 5 
Powołanie komisji skrutacyjnej. 
 
 
Prowadząca sesję poprosiła o zgłaszanie kandydatów, w ilości trzech radnych do komisji 
skrutacyjnej, która będzie miała za zadanie przeprowadzenie tajnego głosowania na 
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radny Piotr Pawlikowski zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Rezmer. 
Radny Henryk Lizak zgłosił kandydaturę radnego Marcina Kędzierskiego. 
Radna Małgorzata Kutnik zgłosiła kandydaturę radnego Jarosława Karczewskiego. 
 
Prowadząca sesję zapytała, czy kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie. 
 
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
 
Prowadząca obrady zapytała kto jest za powołaniem komisji skrutacyjnej w następującym 
składzie: 

1. Katarzyna Rezmer, 
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2. Marcin Kędzierski, 
3. Jarosław Karczewski. 

 
Komisja skrutacyjna została powołana przez Radę jednogłośnie. 
 
 
Ad. 6 
Wybór przewodniczącego Rady Gminy. 
 
 
Prowadząca sesję pani Helena Przekwas poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radny Piotr Pawlikowski zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Kutnik. 
Radny Mirosław Trzybiński zgłosił kandydaturę radnej Helenę Przekwas i radnego Jerzego 
Dudzica. 
 
Nikt więcej nikogo nie zgłosił. 
 
Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie na przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radna Helena Przekwas – prowadząca sesję o godzinie 1015 ogłosiła przerwę w celu 
przygotowania kart do głosowania. 
 
O godzinie 1020 wznowiła obrady I sesji Rady Gminy. 
Odczytała art.19 ustawy o samorządzie gminnym mówiącym o wyborze przewodniczącego 
Rady Gminy i wiceprzewodniczącego. 
 
Katarzyna Rezmer – przewodnicząca komisji skrutacyjnej 
Wyjaśniła, że żeby głos był ważny należy pozostawić tylko nazwisko jednego kandydata. 
 
Rozdano karty do głosowania. 
 
Akt głosowania. 
 
Zebrano karty do głosowania. 
 
Po obliczeniu głosów przez komisję skrutacyjną  przewodnicząca komisji radna Katarzyna 
Rezmer odczytała protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru 
przewodniczącego Rady Gminy, z którego wynikało, że przewodniczącym Rady Gminy 
została radna Małgorzata Kutnik. 
 
Helena Przekwas – prowadząca sesję  
Odczytała  
 

Uchwałę Nr I/1/2010 
w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy 
 
Złożyła przewodniczącej gratulacje i poprosiła o dalsze prowadzenie sesji. 
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Pan Zbigniew Drewnowski – przewodniczący poprzedniej kadencji przekazał 
przewodniczącej Rady Gminy radnej Małgorzacie Kutnik łańcuch Przewodniczącego Rady 
Gminy. 
Życzył dobrego rządzenia gminą. 
 
Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 
Podziękowała za zaufanie i wybór. 
Stwierdziła, że obowiązki radnego trzeba wypełniać z należytą odpowiedzialnością i 
chciałaby, żeby wszyscy nowo wybrani radni byli bardzo zaangażowani w prace Rady 
Gminy, żeby byli blisko mieszkańców gminy, żeby nie były obce problemy gminy. Myśli, że 
wszyscy postarają się godnie reprezentować mieszkańców gminy. Ciąży na nas duża 
odpowiedzialność, bo jesteśmy w okresie dużych zmian. Życzy wszystkim, żeby praca 
układała się pomyślnie. Apeluje o rozwagę i spokój, a wszystko się dobrze ułoży. 
Zapewniła, że będzie starała się godnie reprezentować Rady i wypełniać swoje obowiązki. 
 
 
Ad. 7 
Wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
 
 
Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 
Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radny Bogdan Damrat zgłosił kandydaturą radnej Helenę Przekwas. 
Radni Henryk Lizak zgłosił kandydaturę radnego Roberta Borzęckiego. 
Radny Mirosław Trzybiński zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Dudzica. 
 
Więcej kandydatów nie zgłoszono. 
 
Kandydaci na wiceprzewodniczącego wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisję skrutacyjną o przystąpienie do pracy. 
O godzinie 1025 ogłosiła przerwę. 
O godzinie 1035 wznowiła obrady I sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
 
Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania. 
 
Akt głosowania. 
 
Zebrano karty do głosowania. 
 
Po obliczeniu głosów przez komisję skrutacyjną  przewodnicząca komisji radna Katarzyna 
Rezmer odczytała protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy, z którego wynikało, że wiceprzewodniczącym Rady 
Gminy został radny Robert Borzęcki. 
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Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 
Odczytała   
 

Uchwałę Nr I/2/2010 
w sprawie wyboru wice przewodniczącego Rady Gminy 
 
 
Złożyła gratulacje wiceprzewodniczącemu i poprosiła o zajęcie miejsca przy stole 
prezydialnym. 
 
 
Ad. 8 
Wolne wnioski i zapytania. 
 
 
Krzysztof Betka – reprezentant Urzędu Statystycznego w Bydgoszczy 
Pogratulował wyboru do Rady Gminy. 
Poinformował, że żeby ułatwić radnym podejmowanie decyzji służby statystyczne 
przygotowały statystyczne warunki samorządowca z danymi dotyczącymi waszej jednostki 
terytorialnej. Są to konkretne i rzetelne informacje dotyczące statystyki publicznej. Pozwolą 
one dokonać oceny sytuacji w gminie. Informacje zawarte w wademekum będą corocznie 
aktualizowane i udostępniane na stronach internetowych. Urząd Statystyczny jest otwarty na 
wszystkie formy współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego. 
Materiały rozdane radnym przed sesją. 
 
Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 
Podziękowała przedstawicielowi urzędu statystycznego. 
Zapewniła, że radni zapoznają się z tymi materiałami i na pewno będą one pomocne w dalszej 
pracy. Myśli, że współpraca naszego samorządu nawiąże się z urzędem statystycznym. 
Zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 
 
Bogdan Damrat – radny 
Zapytał wójta ile pługów wyjechało w teren, i o której godzinie. 
 
Rafał Żelazek – zastępca wójt gminy 
Poinformował, że nie jest w stanie udzielić takiej informacji w tej chwili, ale może zadzwonić 
do pana Sztuwe i się dowiedzieć. 
 
Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 
Poinformował, że jest przygotowany do tej odpowiedzi. 
Przekazał, że Skłudzewo doły, Toporzysko i Czarnowo obsługuje pług zawieszany 
ciągnikowy. 
Pędzewo, Gutowo, Zarośle Cienkie, Czarne Błoto, Cegielnik Górsk, Rozgart, Stary Toruń i 
przysiek obsługuje pług zawieszany ciągnikowy i równiarka. 
Trzy pługi od pana Kowalskiego Stefana obsługują Rzęczkowo, Skłudzewo góra, Łążyn, 
Gierkowo i Cichoradz. 
Do odśnieżania wyjechali może 6-7 godzina rano, o 15-tej będzie zmiana kierowców Będą 
tak długo jeździć, aż doprowadzą do przejezdności dróg. 
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Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 
Kilka razy próbowała się dodzwonić do Pana wójta i zastępcy wójta, ale ich nie było. Śnieg 
pada od wczoraj, nie wiadomo jak będzie, samo padanie nie jest takie groźnie jak to 
zawiewanie i brak możliwości dojazdu do niektórych miejsc. Poprosiła o podanie telefonu 
kontaktowego w sprawie odśnieżania, są różne sytuacje chociażby losowe. 
 
Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 
Dyspozytorem tych sprzętów jest pan Andrzej Sztuwe. Można do  niego dzwonić pod numer 
509-735-956. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są jeszcze pytania. 
 
Pytań nie było. 
 
Podziękowała raz jeszcze za obdarzenie jej zaufaniem. Zadeklarowała, że będzie należycie 
wypełniała swoje obowiązki. 
O godzinie 1055  zakończyła I sesję Rady Gminy Zławieś Wielka. 
 
 
                                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy 
 
                                                                                                            Małgorzata Kutnik 
 
Protokółowała: 
Mirosława Mycak 
 
 
 
 
  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


